
Års mötesp rotokol I f rån Eri kste ns väg & b rygg kassa 22 I 2 2A23

Plats: Vikingavägen 4b kl 19:00

1. Ordförande Victoria hälsar alla välkomna och öppnar mötet,
2. Uppförande av förteckning över närvarande röst-berättigande medlemmar:
3. Mötet väljer Pär Wessman till ordförande för årsmötet.
4. Mötet väljer Peter Lööwf till sekreterare för årsmötet. Mötet väljer Emilie Beckman at

justera protok0llet.

5. Årsmötet är stadgeenligt utlyst.
6. Victoria läser verksamhetsberättelse och Stefan redogör föreningens ekonomi 2022.
7. Caroline Björling läser upp revisorernas berättelse.
8. Mötet beviljar styrelsen ansvarsf rihetf ör 2A22.

9. Val av styrelse: Valberedningen föreslår omval (2 år) för ordförande Victoria Gårder.
Valberedningen föreslår omval {2 år) för ledamöter Peter Lööwf, Stef an Lindeborg,

Tommy Westh.
Mötet godkän ne r valbe red ningens förslag.

10. Val av revisor och revisor-suppleant: Valberedningen föreslår omval (2 år) för revisor
Caroline Björling och omval (2 år) för revisor-suppleant Monica Westermark.

Mötet godkänner valbe red ningens förslag.
11. Val av valberedning: Förslag på Odd Hegewald och Niclas Graf.

Mötet godkänner Odd Hegewald och Niclas Graf som valberedare (2 år)

12. Fastställande av avgifter2023: Stefan Lindeborgföreslårhöjningav avgiftförgemensam-båt
till 220:00 / är. övrigaavgifter oförändrade,
Mötet godl<änner Stefans förslag på avgifter 2023.

13. Victoria upprättar en "hjälpa till lista" där medlemmar kan teckna sig för gräsl<lippning och
soptömning vid Erikste nsbryggan.

L4. Styrelsen har sedan tidigare fått i uppdrag att inköpa en ny föreningsbåt. Thomas Fankl har

en begagnad roddbåt som skulle passa föreningen utmärkt. Peter Lööwf frågar mötet om
föreningen kan köpa båten av Thomas. Peter påminner om risken för jäv-situation. Mötet
godkänner att föreningen köper Thomas roddbåt.

15. Övriga frågor:
Thomas Fankl förklarar båtplatsreglerna.
Ett boknings-system för den gemensamma föreningsbåten ska upprättas.
Bo Nylen (Naturskyddsföreningenlberättarom den stora padd-vandringen som sker i Mars-
April. Paddorna söker sig ner tillvattnet och många försöker hjälpa till vid vandringen.
Paddorna gör stor nytta i naturen och vi ska vara rädda om dom.

Emilie Beckman meddelaratt man funnit kanadensiskt gullris iområdet. Kanadensiskt gullris

är en invasiv art som ska avlägsnas från våra trädgårdar. Anna Minter på Vikingavägen
meddelar att hon planerar för pub-kväll senare i vår.

16. Mötet avslutas och styrelsen tackar medlemmarna för ett trevligt möte.

Sekreterare : Pete r Lööwf Justerare: Emilie Beckman


